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Parkeerbelasting  
Opmerkelijk was H&G een motie indiende met 
verhoging van het parkeergeld voor het eerste 
uur. Deze motie werd niet overgenomen.  Per 
saldo werd het collegevoorstel aangenomen 
met één aanpassing nl dat het betaald parkeren 
geldt tot 18.00 uur.   De CDA fractie steunde al 
eerder het handhaven  van betaald parkeren (oa 
vanwege de inkomsten voor de gemeente en 
het terugdringen van het demotiveren van het 
autogebruik in het centrum). 
 

 
 
Oplaadstructuur (laadpaalvisie)  
Dit plan werd ook gesteund door de CDA fractie.   
Hierbij wordt met name ook aandacht gevraagd 
voor fietsenstallingen en een 
oplaadmogelijkheid bij druk bezochte bushaltes.   
 
Losloophondengebied 
De grootste klacht van de inwoners in 
Valkenswaard blijft de hondenpoep. De CDA 
fractie ondersteunde een motie van H&G om 
onderzoek  te doen naar mogelijk grotere 
percelen waar honden los kunnen lopen.  
 

 

 
Aankoop Waalreseweg 5/ oud politieburo  
 
Eindelijk heeft het college gebruikt gemaakt van 
haar voorkeursrecht gemeente (zelf aankopen 
van vastgoed of percelen). Daarom steunde 
onze fractie dit voorstel. Aangezien de 
gemeenteraad brede steun gaf voor oa een 
onderzoek naar de (on)mogelijkheden voor de 
bouw van woningen op deze locatie, is nog 
onduidelijk of deze locatie tzt wordt gebruikt 
voor woningbouw of bv verplaatsen van 
Steendrukmuseum. Word vervolgd!  
 
 

 
 
 
Meerjarenplan Cure/ afvalstoffenplan 2025 en 
verder     
O.a. de wijziging van voorscheiding  (bv plastic 
door burgers zelf) na nascheiding (alles in de 
grijze kliko en scheiding daarna door bedrijf) 
wordt nu ingevoerd miv jan 2025 (zie de folder). 
CDA heeft ook aandacht gevraagd voor de 
realisatie van een kringloopwinkel en MBO 
opleidingen (bv fietsenmaker of timmerman)  
zgn circulaire ambachtscentrum bij de 
aangepaste Milieustraat 
 
 
  



Marktpaviljoen  
VOTE  bracht een motie in waarbij werd 
gevraagd om door de gemeenteraad te 
bevestigen dat het Marktpaviljoen geen 
financiële bijdrage krijgt van de gemeente. CDA 
en de meerderheid van de gemeenteraad 
ondersteunde deze motie niet. Dit is nl al eerder 
gedaan door de gemeenteraad.  De CDA fractie 
hoorde dat de door de Stichting Marktpaviljoen 
ontvangen  bijdragen (oa subsidie) voldoende 
zijn voor plaatsing van het paviljoen 
(waarschijnlijk in de buurt van de Kunstkeuken) 
en dat er voldoende animo is voor het gebruik 
van het paviljoen. Naar horen zeggen is er nog 
onvoldoende geld (gewenst € 25.000 per jaar) 
voor de meerjarige exploitatiekosten.   
 

 

Nota uitgangspunten en randvoorwaarden 
(voorbereiding voor huisvesting vluchtelingen, 
asielzoekers, statushouders, Oekraïners  in 
Valkenswaard)  
Deze nota is aangehouden omdat de 
meerderheid van de raad deze nota nog niet 
voldragen vindt. De CDA betreurt de manier 
waarop sommige fracties dit onderwerp 
benaderen. Voor het CDA is fatsoenlijk omgaan 
van toepassing op iedereen. Valkenswaard is 
een gastvrije gemeente. Dat betekent overigens 
niet dat dit wel kan gaan in goed overleg met 
omwonenden van een geplande huisvesting (bv 
Kardinaal de Jongstraat)    

 

 

 
Waterschap De Dommel (bijdrage van Wim van Hulst)  
 

 
 
Waterschap financieel in zwaar weer  
In november is ook bij waterschap de Dommel de begroting voor 2025 vastgesteld. Het 
waterschap komt aan zijn budget alleen via belastingen. Om allerlei extra uitgaven te kunnen 
betalen, verhoogt het waterschap de tarieven met 12,5% + inflatie. Dat is het maximum dat de 
huidige coalitie heeft afgesproken. Het CDA zit in de oppositie.  
Wat wil het waterschap dan gaan doen voor al dat extra geld? Meer personeel aannemen om 
plannen te maken (en uit te voeren?). Het rioolwater beter zuiveren. Beken veranderen zodat er 
meer waterleven in kan komen. Maar ook bijdragen in herstel van vennen, terwijl het waterschap 
die niet beheert. Zoals het Grote Meer of de Malpievennen. Maar ook het onder maken en 
dempen van sloten, zodat het omliggende landschap natter wordt, wat weer goed is voor de 
natuur bij de beken. Overigens is er kritiek dat het waterschap hierbij te ver gaat, zodat huizen en 

akkers onder lopen bij regen.  
De uitgaven in 2025 gaan ook fors omhoog, van 133 miljoen in 2024 naar 177 miljoen in 2025. De 
gestegen belastinginkomsten zijn niet genoeg om dit te dekken. Het waterschap wil dus 7 miljoen 
gaan lenen bij de Waterschapsbank. 



De investeringen wil men opkloppen tot 288 miljoen. Dit kan men voor een stuk betalen uit 
reserves, tot aan het wettelijk minimum. De rest gaat men ook weer lenen.  
Het CDA maakt zich bezorgd over de begroting 2025, en ook over de jaren erna. Immers over de 
leningen moet rente en aflossing over worden betaald, de investeringen leiden tot afschrijvingen 
en ook zijn extra uitgaven en investeringen nodig na 2025, gezien de vele en grote opgaves. 
Daarbij is het lastig dat het financieel perspectief enkele jaren in het vooruit niet naar het 
algemeen bestuur wordt geschetst. Bovendien is er bij De Dommel geen projectbegroting, dus het 
algemeen bestuur kan ook niet beslissen bepaalde investeringen uit te stellen of soberder uit te 
voeren. Voor behandeling van de begroting in het Algemeen Bestuur had het cda diverse partijen 
gesproken, en veranderingen ten opzichte van het voorstel van het dagelijks bestuur waren 
mogelijk. Echter de ochtend van tevoren kwam een artikel in het ED, met enkele foute cijfers en 
interpretaties. Daardoor sloten coalitiepartijen zich aaneen en is de begroting aangenomen. Dan 
maar wachten op een nieuwe ronde – nieuwe kansen 

 

Nog onbeantwoorde vragen van de CDA fractie 
Helaas heeft het college nog geen antwoord geg even op de vragen over: 

• Het herstel van een onderkomen bij de oude begraafplaats  

• Het zsm aanschaffen en gebruiken van de zgn Zonnebloempot (mobiel toilet voor mensen 
met een handicap/rolstoel)  

 

Samenwerking bestuur fractie  
Het CDA bestuur en CDA fractie komen regelmatig bijeen. Zoals jullie in de CDA nieuwsbrief van het 
bestuur kunnen vernemen,  is een nieuw CDA verkiezingsprogramma 2026 in wording. Eduard 
Kerssemakers heeft een eerste concept gemaakt en besproken/toegelicht tijdens de recente 
Algemene Ledenvergadering in het Oude Wandelpark. De opmerkingen die toen zijn gemaakt, 
maar ook andere individuele reacties worden door hem nu verwerkt in een nieuw concept.  
Indien iemand nog een mogelijke reactie heeft omtrent dit programma, kan deze reactie naar 
Eduard worden gestuurd.  (eduard.kerssemakers@raad-valkenswaard.nl.        

 

Vragen van leden/burgers 

Over vragen mbt specifieke onderwerpen die bij de gemeenteraad aan de orde komen maar ook 
andersoortige reacties, u bent altijd welkom om uw gedachten te delen met de fractie!   

 

Fijne Kerstdagen en een goed, gezond en succesvol nieuwjaar namens CDA fractie  
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